
ÒAra �s el moment de decidir quin Estar tit volemÓ

L'EMD �s fruit de la feina feta en els �ltims 28 anys per molta gent de l'Estar tit

Decidir des d'aqu� �s m�s bo per als ciutadans

Comas, a la seu de l'EMD. Foto: J. S:.

Qu� suposa ser la primera presidenta de l'Entitat Municipal

Descentralitzada de l'Estar tit?�s un orgull poder ocupar aquest lloc

en aquesta primera comissi� gestora, que �s el primer govern de

l'Entitat Municipal Descentralitzada. No vull oblidar que aix� no �s

fruit nom�s de la meva feina, sin� que ho �s de la feina feta en els

�ltims 28 anys per molta gent de l'Estar tit. He tingut la sor t de ser-hi

en el moment just en qu� es constitueix l'EMD per� li podia haver

tocat a qualsevol altre. Hi ha hagut molt�ssima gent que hi ha

treballat i, per tant, aquest lloc ens l'hem guanyat entre tots.Qu�

culmina exactament avui?Un proc�s iniciat fa 28 anys. No �s el f inal

que inicialment s'esperava quan es va comen�ar el proc�s que

volia la segregaci� de l'Estar tit per�, en veure que la segregaci� no

era una soluci� viable perqu� el Tribunal Constitucional ens va dir

que no, aquesta �s una segona via que ens d�na la m�xima

autonomia possible en el dia d'avui, segons la llei que hi ha

actualment. Aquesta �s una satisfacci� a mitges perqu� no es va

aconseguir arribar al f inal del cam�, per� ens va entrar en una altra

via que s'ha culminat i que entenem que ja �s un gran pas.Comen�a

ara la cursa que obtenir el m�xim de compet�ncies possible?No.

Aquests primers anys d'EMD ens han de servir per veure quines compet�ncies s�n millors de gestionar des de

l'EMD i quins no. Hi ha d'haver serveis que funcionin millor centralitzats i d'altres que no. No volem tenir el m�xim

de compet�ncies possible, sin� tenir el m�xim de compet�ncies possible que puguem gestionar de manera m�s

ef icient. Sempre hem dit que prendre les decisions des de l'Estar tit �s m�s bo per als nostres ciutadans perqu�

les decisions s�n m�s properes a l'estar tidenc/a i, per tant, es prenen amb m�s sentit.Quina �s la funci� de la

primera junta gestora?La gestora que acaben de formar ens permetr� comen�ar a treballar perqu� entenguem

que podem prendre les decisions des d'all� i comen�ar a treballar per veure quin �s l'Estar tit que volem en un

futur i com l'hem de treballar. Fins avui els estar tidencs no hem decidit quina �s la l�nia de futur que volem

prendre, quin Estar tit veiem que pot funcionar d'aqu� a vint anys i ara �s el moment de decidir quin Estar tit volem.
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